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Področje Horjula očitno v bodočnosti ne bo
doživljalo takšnega razvoja kot bližnja Dobro-
va, oziroma bo razvoj temeljil pretežno na na-
ravnem prirastku in nobena od inačic razvoja ne
načrtuje kakega silovitega bahotenja. Horjulsko
področje je bilo v preteklosti precej večje kot
dobrovsko, saj je štel Horjul z okolico, ki gravi-
tira k njemu, leta 1961 2307 prebivalcev, danej
pa jih šteje 2682. V desetih letih od leta 1961
do leta 1971 se je število prebivalcev s tega
področja povečato le za dobrih sto ljudi. To je
bilo obdobje bežanja v mesto in bliže Ljubljani,
ki je bila takrat še daleč. Danes pa je Horjul že
na pragu Ljubljane in se je zato trend zaustavil.
Če bi bil Horjul bolj oddaljen, bi bil danes
najbrž že prazen, kot so mnogi drugi kraji,
relativna bližina Ljubljane pa je področje le
ohranila. Kljub vsemu borjulski predel tudi v
bodoče ne bo doživijal kakega »booma«. Če se
bo razvijal, tako kot v zadnjih letih, bo vsaj po
naravnem prirastku, enak Dobrovi, sicer pa bo
zaostal.

Če je razvoj pri številu prebivalcev bolj skro-
men, pa se Horjulu obetajo zelo lepi časi po
standardu. Pred desetimi leti so imeli še manj
kot 600 gospodinjstev, sedaj jih je že preko 700
in leta 2000 jih bo celo več kot 1050, torej se bo
njih število podvojilo v primerjavi z letom 1971.
Število prebivalcev se v tem času ne bo podvoji-
lo, torej se bo standard bistveno izboljšal. Pre-
cej tega temelji na novih zidavah, ki jih načrtu-
jejo več kot 120.

Horjulska cona bo štela po različnih inačicah
med 3000 in 3500 prebiValci ob koncu tega
tisočletja. Ta meja skorjada pri nobeni inačici ni
presežena, le v enem primeru bi ob število zara-
di naravnega prirastka naraslo na nekaj več kot
3700, vendar bi to dosegli šele leta 2010. Vse
inačice predvidevajo, da bi lahko bila najvišja
dopustna meja širjenja horjulskega področja
3500 prebivalcev.

Glede na takšen razvoj Horjul verjetno svo-
jega deleža prebivalstva, ki je sedaj 0,47 v regi-
ji, ne bi ohranil. Le po eni inačici, bi ta delež

uspel ohraniti, po vseh drugih, bi se delež
zmanjšal, tako da bi bil po inačici, jug, ali inačici
dekoncentracije, celo le 0,35.

Veliko novih delovnih mest
Horjul naj bi v naslednjih 18 in 28 letih

pridobil številna nova delovna mesta. Sedaj je
na področju Horjula 677 delovnih mest, potem
naj bi jih bilo po inačici jug celo 982. Le pri
inačici koncentracije razvoja, bi se število de-
lovnih mest zmanjšalo v primerjavi s sedanjim
na 567. Po vseh drugih inačicah bo število de-
lovnih mest naraslo preko 800, ali preko 900.
Po teh izračunih bi se Horjul razvijal, kar zade-
va delovna mesta, hitreje kot marsikateri sosed.
Delež delovnih mest na področju Horjula se bo
v regiji po nekaterih inačicah povečal s sedanje-
ga 0,21 na 0,23, ali pa bo ostal približno na
današnji ravni. V kolikor bi prevladala katera
od inačic usmerjenega razvoja, ali spalnih nase-
lij, bi se število delovnih mest drugje tako pove-
čalo, da bi delež Horjula kljub znatnemu skoku,
upadel v regijskem merilu. V tem primeru bi
imel Horjul 0,19 odstotni delež delovnih mest v
Ijubljanski regjji.

Največ »porasta« Horjula naj bi šlo na rovaš
delovnih mest v bazičnih dejavnostih. Tam so
možnosti, da bi se število delovnih mest poveča-
lo celo za skoraj enkrat. Nekaj več delovnih
mest bi bilo potem še v servisnih dejavnostih
občinskega pomena, kjer bi se število delavcev v
teh dejavnostih povečalo s sedanjih 109 na 160
v servisnih dejavnostih lokalnega pomena pa bi
se število podvojilo do leta 2010.

Horjul torej po sedaj predlaganih načrtih ne
bo doživljal toliko samega količinskega razvoja
kot predvsem kvalitetnega. Več novih stano-
vanj, več gospodinjstev ob nesorazmernem po-
večanju prebivalstva in več deiovnih mest, vse
to pomeni kvalitetnejši razvoj. Za Horjul pa
nobena inačica, katerakoli že bo sprejeta, ven-
darle ne pomeni tako bistvene razlike, kot pri
posameznih drugih okoliših.
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